
Bestyrelsesmødereferat. 
 
 
Dato. 25. november 2019, kl.18.00. 
 
Til stede: Jannie, Mette, Claus, Sævar, Leif og Malene  
 
Afbud: Rasmus 
 
Næste møde mandag d. 6.januar 2020, kl.18.00. 
 
 
1. Resume markvandring. 
  
1a) Kildesortering: 
 
Kommer på budgettet for 20/21, som bestyrelsen aftalte på forrige møde (1,3 mio.). 
Der bliver ligeledes afsat et beløb til sorteringsløsninger inde i lejlighederne. 
 
2b) Led belysning: 
 
Led lys i kældrene kommer på budgettet for 20/21, som bestyrelsen aftalte på forrige møde. 
Der er kommet en løsning, som gør det muligt at udskifte led pærer i alle vores udendørslamper. 
Det vil koste ca. 200.000 kr. beregninger viser, at vi kan spare ca. 50.000 kr. pr. år i el. dvs. en 
tilbagebetalingstid på ca. 4 år. 
 
 
2. Kort opfølgning på gårdlaug. 

 
7/11 havde bestyrelsen et møde med gårdlauget. Økonomisk spørgsmål skulle være afklaret med 
servicelederen. 

 
 
3.  Husorden. 
 

Gennemgang af husorden udskydes. 
 
 

4. Kameraovervågning. 
 
Der er afsendt ansøgning til politiet om tilladelse og svar afventes. 

   
 
5. Evt. 
 
 

1) Bestyrelsen drøfter tidshorisont for de åbne skraldespande i området. Spørgsmålet tages op med 
serviceleder til næste møde. 

 



2)  Bestyrelsen drøfter om malingen af opgangene er færdiggjort og vil tage kontakt til serviceleder 
ang. dette. 

 
3) Lugtgener i kældre. Spørgsmålet tages op med serviceleder til næste møde. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
  


